

有品味 · 会健康 · 更快乐  
Tasty, Healthy and More happy

天津桃李满园食品有限公司 Tianjin Torry Orchard Food Co., Ltd.

🏠 地址: 天津市东丽开发区五经路东谷国际中心A1-916

ADD: Eastern Valley International Building A1-916, Wujing Road, DETA, Tianjin, China

☎ TEL电话: +86-22-58205607 58205608

@ 网址/website: <https://www.torry-orchard.com>



TORRY ORCHARD

有品味 / 会健康 / 更快乐

Tasty, Healthy and More happy

天津桃李满园食品有限公司

Tianjin Torry Orchard Food Co., Ltd.

天津桃李满园食品有限公司，是致力于健康食品饮料研发、生产和销售的现代科技型企业。公司总部坐落于美丽的海滨城市天津。公司采用现代企业管理理念、充分利用互联网思维、不断创新管理和营销模式，致力于为广大消费者提供更健康、更安全、有乐趣的食品饮料产品和消费体验。

Tianjin Torry orchard Food Co., Ltd. is a modern scientific and technological enterprise dedicated to the research, development, production and marketing of healthy food and beverage. Its headquarters is located in Tianjin, a beautiful coastal city. The company adopts modern business management concept, makes full use of Internet thinking, innovates management and marketing mode constantly, and is committed to providing healthier, safer and more fun food and beverage products and consumption experience for the masses of consumers.

# 公司简介 ABOUT US

天津桃李满园食品有限公司





我们认为食品饮料是人类现代生活的必需品，开发健康安全食品饮料，减少和降低有潜在风险的添加剂使用，是行业企业的基本商业道德和社会责任。

我们认为一个产品的好坏源于研发设计，好产品是设计出来的、好产品是生产出来的，产品是企业文化和企业化人格的缩影。我们认为食品饮料是人类现代生活的必需品，开发健康安全食品饮料，减少和降低有潜在风险的添加剂使用，是行业企业的基本商业道德和社会责任。

We believe that food and beverage are the necessities of modern human life. Developing healthy and safe food and beverage and reducing the potential risk of additives are the basic business ethics and social responsibility of industrial enterprises.

We believe that the quality of a product comes from R&D and design. A good product is designed, a good product is produced, and a product is the epitome of corporate culture and personality.



THE PURSUIT OF HEALTH PRODUCTS IS  
THE SOURCE OF OUR CONTINUOUS INNOVATION.

**对健康产品的追求，  
是我们不断创新的动力源泉！**



我们认为一个好的产品必须服务于大众健康，而不是为利益所驱使，或者盲目迎合时尚。企业有责任和义务教育消费者，树立正确和良好的饮食习惯，关注生命和健康，因为生命对于每个人只有一次，健康才能让我们的生命更有品质。

我们认为科技是推动社会进步的力量，也是推动企业发展的不竭动力。企业必须具有创新的基因和能力，不断运用最新的技术开发出更优秀的产品，更好的为消费者服务，更好的造福社会。

We believe that a good product must serve the public health, not be driven by interests, or blindly cater to fashion. Enterprises have the responsibility and obligation to educate consumers, establish correct and good eating habits, pay attention to life and health, because only once for everyone, health can make our life more quality.

We believe that science and technology is the power to promote social progress, but also to promote the development of enterprises inexhaustible power. Enterprises must have innovative genes and capabilities, constantly use the latest technology to develop better products, better serve consumers and better benefit the society.



成为更具社会责任感的大平台  
BECOME A PLATFORM  
OF GREATER SOCIAL RESPONSIBILITY



我们认为一个企业必须要有社会责任感，在源源不断为社会大众生产高品质产品的同时，也在为社会输出文化，培养造就高素质的企业员工，为员工提供实现自我价值的舞台，为每一个家庭提供更美好生活的条件和保障。

We believe that an enterprise must have a sense of social responsibility. While continuously producing high-quality products for the public, it is also exporting culture to the society, cultivating and bringing up high-quality employees, providing a stage for employees to realize their self-worth, and providing conditions and guarantees for each family to live a better life.



# 产品介绍

Product introduction

## 桃花朵朵系列



招牌奶茶



乳酸菌饮品



优美优乐 (草莓味)



优美优乐 (苹果味)



原味豆奶



## 合作品牌系列



# 生产基地

Factory introduction



Factory introduction

